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Det vises til invitasjon til innspill temaplan for idrett og fysisk aktivitet 2021-2024 datert 15.05.202. 
En ønsker at rehabilitering av dekke balllbinge Vormedal ungdomsskole blir lagt inn på listen over 
prioriterte nærmiljøanlegg.  
 
Prosjektets navn: Rehabilitering av dekke ballbinge Vormedal ungdomsskole 
 
Tiltakshaver: Karmøy kommune i samarbeid med Fau  ved skolen og Mykje velforening. 
 
Lokalisering av anlegget: Ballbingen ble etablert på skoleområdet til Vormedal ungdomsskole 
allerede i 2003. Ballbingen skal være lokalisert på samme plass. Det er kun en rehablitering av dekket 
i ballbingen. 
 
Kostnader: 

   
Post Sum 

Nytt kunstgress 68 750 

Levering av gammelt kunstgress 4 500 

Transport til Bergen 8 750 

Sanering av gammelt kunstgress 10 000 

Montering av nytt kunstgress 25 000 

Masse til å planere underlaget 2 500 

Merking av banen, fotball,volleyball 17 000 

Uforutsette utgifter 12 500 

Totalt 149 000 
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Finansiering: 
 

Post Sum 

Spillemidler 50000 

Dugnad 52 000 

Karmøy kommune, Fau og Mykje velforning 48000 

Totalt 149 000 

 
 
Stipulerte kostnader for drift og vedlikehold: Anlegget vil ikke medføre økte kostnader til drift og 
vedlikehold.  
 
Beregnet anleggsstart: høst 2020 
 
Begrunnelse for rehabilitering:  Ballbingen ble etablert i 2004. Kunststoffdekket er meget slitt etter 
mange års intens bruk og er moden for utskifting. Nytt dekke er spillemiddelberettiget etter 10 års 
bruk dersom tilstanden tilsier det. Her er det ingen tvil om at dekket etter 16 år er nedslitt.  
Eksisterende dekke vil bli levert i retur til godkjent mottak. Kostnadene til dette er medtatt i 
kostnadsoverslaget. Nytt kunststoffdekke vil ikke inneholde løst plastinnfyll. Det vil kun være 
sandinnfyll så problemet med gummigranulat på avveie er her ikke tilstede. Fau ved skolen og Mykje 
velforening har allerede gjort en jobb med å oppgradere innfatningen rundt banen. Med nytt dekke 
vil bingen fremstå som tilnærmet ny.  
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